
Referat fra elevrådsmøte  
 

Tid:   Tirsdag 21.november 2023 kl 8.45- 9.45 (1.time) 

Sted:  Rom 20. 

Til stede: 2 elever fra hvert trinn 2.-7.trinn + rektor 

 

Saker: 

1. Bli trygg i elevrådet! Vi leker en lek, ansvar 5.trinn. 

 

2. Friminuttene på YA 

Hvordan fungerer aktivitetsposene til 4.-7.trinn? Hvordan går byttingen onsdager? 

- 4.trinn synes det er bra med aktivitetsposer. Vi har lekt mye med det. Når vi er ute med småtrinnet onsdager, tar vi med posen 

og de små får være med.  

- 5.trinn sier at få bruker dem. Det er noen som bruker dem og liker dem godt. Ønsker badminton.  

- 6.trinn synes posene er greie. Det har vært litt styr med hvem som skal ta posene ut og inn. Vi lekte mye i begynnelsen av uken, 

mindre etter hvert. Godt at det kun er en uke pr pose. 

- 7.trinn sier at ingen brukte posen med hockey. Nå når vi har posen med baller brukes det mer. Det er avhengig av tingene i 

posen.  

Når vi har hatt alle 8 posene (altså 8 uker), ønsker elevrådet å få være med å bestemme nytt innhold i posene.  

 

Hvordan går det på småtrinnet som får 4.trinn med i storefri på onsdager og 6.trinn torsdager? 

- 2.trinn syns det har vært gøy.  Det er kjekt at de store leker med oss mindre. De store er snille 

- 3.trinn har lyst til å ha med 4.trinn i bingen på onsdager.  

- 4.trinn synes det er kjekt å være med de små på onsdager. Gøy og litt stress å organisere leker for dem! 

- 6.trinn synes det har vært kjekt å være med fadderbarna på torsdager. Når vi begynner en lek, blir det flere med, både våre 

fadderbarn og 2. og 3.klassinger. Flere i 6.trinn har hatt lyst til å sykle, og lærerne har sagt litt forskjellig om det. Elevrådet mener at 

det bør være ok å sykle når det er sammen med de små.  

- 2.trinn ønsker at 7.trinn er ute av og til. Ønsker de det selv? 7.trinn-representantene vil ta det opp med sine klasser. Kanskje små 

grupper av motiverte elever kan gå ut til 2.trinn en fast ukedag? 

 

3. Jul på YA  

Rektor forteller om skolens planer. Elevrådet synes dette høres bra ut, og gleder seg! Foreløpig er det hemmelig det de får vite. 

Elevrådet kommer med ideer og ønsker til flere aktiviteter. Rektor tar det videre med de voksne på skolen. 

 

4. Skolemelk- og frukt-ordningen 

Hvordan har det gått siste måneden? Stort sett har det gått bra, men det har tatt litt tid noen dager og vært litt styr.  

5.trinn-representantene har gjort en god jobb med å lage lapper på kasser, så nå er de både finere og enklere å plukke til. 

Det er viktig at vi sjekker dato på melk. Vi må også sjekke frukt- kaste dårlig frukt og passe på at vi ikke gir ut dårlig frukt.  

Fra i dag bytter vi fra 5. til 4.trinn. Frida og Orrenus overtar altså ansvaret for å lage kassene.  

 

 

Neste elevråd er tirsdag 12. desember. 

 

Referent: Torunn 

 

 


